
Dagsorden til møde i Udearealudvalget den 2. Oktober 2024.

1. Valg af referent
a. Thomas

2. Kage: Jens
a. Brunsviger fra Assens

3. Grøn medarbejder
a. Vi vil gerne give vores input til hvilke kompetancer vi ønsker hos en nyansat

grøn mand.¨
b. Vi vil gerne komme med input til jobopslaget
c. Vi skal give en liste til ansættelsesudvalg.

i. Interesse for og gerne erfaring med.
1. Biodiversitet
2. Klima miljø
3. Beboerinddragelse via dialog med UAU

d. Vi skal tilbyde at en fra gruppen deltager i jobsamtaler.
e. Thomas snakker med Nikolaj.

4. Brombær ved vedmuren
a. Jens T har talt med Jim om at få den klippet tilbage. Han har noteret, men

der er ikke sket noget.
b. Thomas følger op med Nikolaj.
c.

5. Arealerne ved Grønningen mm
a. Det er har der også været dialog om.
b. Thomas følger op

6. Plantning biodiversitetspuljen
a. Jens har været ude i Aldershvile og købe ind. Dette er blevet forsinket da der

først skulle laves en leverandøraftale.
Planterne står i Jens’s have. Ca 4 kasser.
Det er primært solkrævende planter. Oregano, Blåhat, mm.
Vi planter dem ud på kælkebakken primært i venstre side så det ikke går ud
over løgene.
Vi mødes d. 24/10 kl 9:00

7. Oplysninger om plantning i for- og bagbede
a. Vedr tilplantning af forbede mm. Jens har forslået at der plantes ”grove”

stauder, der er stedsegrønne.
b. Jens laver en liste til Nikolaj over planter der kan plantes i de forbede som

driften skal vedligeholde.
8. Genplantning forløb
a. John er sprunget fra i forhold til at lave udbudsmateriale.

Vi mangler derfor nogen til at lave dette materiale.



- Vi skal høre om Rambøll råder over nogen. Thomas
forslår dette til Nilolaj

- Thomas følger op på Mie Højmose vedr vores brev til
Rambøl og prøver at få et møde i stand.

- I den forbindelse også en opfølgning på skadede træer.

9. Salatfadet – fjerne brombær og lave kvashegn?,Dato og kage til næste møde
a. Det er aftalt at ejendomskontoret der skulle stå for dette. Dette er en

mundtligaftale med Danny.
i. Thomas følger op med Nikolaj.

10.Blåbær buske. Plantning af nye.
a. Det vil være bedre at plante disse op langs volden så de får lys nok.
b. Til foråret skal de have lidt kompost med lidt grannål. Det er amerikanske

blåbær der helst vil have sandet, gruset jord. Man kunne prøve at plante
vilde blåbær ind i mellem.

c. VI starter op på at plante disse d, 24/10
11. Næste møde 27/10. 19:15 Da der er spisning.
12.Thomas sender referat fra dette og sidste møde til Henrik og til Vinie.


